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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget godkjenner sekretariatets forslag til plan for virksomhetsbesøk på 
kontrollutvalgets møte den 10.juni. 
 
Saksopplysninger 
Kontrollutvalget vedtok på sitt møte den 12.mars i sak 13/24, punkt 4, at kontrollutvalgets 
møte i juni skulle legges til Hitra eller Frøya med mulighet for overnatting fra mandag til 
tirsdag. Sekretariatet ble bedt om å forberede et besøk på videregående skole med 
orientering om bl.a. blå linje. 
  
Sekretariatet har i dialog med leder utarbeidet et forslag for et dagsmøte. Det er foreløpig 
ikke tatt stilling til om det skal være middag og overnatting da flere av fylkestingets 
medlemmer er opptatt i andre møter denne kvelden.  
  
  
Forslag til plan for virksomhetsbesøk  

1. Kontrollutvalgets møte starter kl 10:00 på Guri Kunna videregående skole, avdeling 
Hitra, med ordinær saksbehandling fra kl. 10:00 - 12:00. Vi får bruke et møtelokale på 
skolen hvor det er muligheter for oppkobling til Teams. 
  

2. 12:00 - 14:00 Virksomhetsbesøk på skolen 
Det gis en orientering av rektor Espen Arntsberg om skolens erfaringer når det 
gjelder den administrative sammenslåingen av Guri Kunna v.g.s., driften av Fru Inger 
sitt skoleskip og satsingen på Naturbruk sin blå linje.  
Utvalget får også høre om noen av skolens erfaringer med: 

a. Rekruttering.  
På et generelt grunnlag er det mangel på yrkesfaglig kompetanse. Opplever 
skolen at det er utfordring med rekruttering av yrkesfaglærere innen enkelte 
områder? 
  

b. Skoleadminstrativt system; “Visma In School”.  
Innføring av nye systemer er ofte tidkrevende. Hvordan er skolens erfaringer 
med innføringen av systemet Visma InSchool? Kan det være en risiko for 
systemfeil og brukerfeil som kan påvirke brukere og ansatte? 
  

c. Psykososialt læringsmiljø.  
Hvordan jobbes det med det psykososiale læringsmiljøet? Oppfylles 
lovkravene etter opplæringsloven § 9A? Er det tilstrekkelige ressurser til å gi 
opplæring som den enkelte elev har krav på? 
  

d. Hvordan opplever skolen russefeiringen og føringen for de videregående 
skolens arbeid med å bidra til en inkluderende russetid i Trøndelag? 
  

3. 14:00 - 16:30 Besøk i Frøyatunnelen for å høre om oppgraderingen av tunnelen. 
Det er bedt om at kontrollutvalget kan få besøke Frøyatunnelen, og høre hvordan 
arbeidet med utbedringen av tunnelen er lagt opp. Teamleder på seksjon utbygging i 



Trøndelag fylkeskommune, Olaf Rovik, vil orientere. 
Utvalget ønsker også å høre om: 

a. Hvilke vurderinger som gjøres ved valg av leverandør og 
ansvarsfordelingen? 

b. Hvordan legger fylkeskommunen opp den helhetlige planleggingen og 
styring av prosjektet som prosjekteier? 

  
  
Det bes om at kontrollutvalget tar stilling til om plan for gjennomføring av møtet er dekkende 
for kontrollutvalgets ønsker. Videre ber sekretariatet om at kontrollutvalget avklarer om møtet 
skal gjennomføres som et dagsmøte, eller med overnatting. 
 
 


